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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-22/2007-2-14212 
V Ljubljani, dne 17.10.2007 
 
 

ZAPISNIK 
 
5. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila  v  torek 16.10. 2007  ob 17. uri  
v prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
5. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 8 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Robert Okorn, Klemen Pirc,    
Andreja Troppan, Gorazd Učakar,  Marjan-Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar.  
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Jože Kernc-opr., Branko Nose-opr., Vojko Perhavec, Metodij Rigler-
opr.,Tomaž Škorjanc-opr., Gregor Verbinc-opr., Jože Zrnec-opr. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Jani Möderndorfer-podžupan MOL, Tilka Klančar – načelnica Oddelka za zdravje 
in socialno varstvo, Živa Grgič Koritnik – ZD Ljubljana Vič-Rudnik, Polonca Brcar in Zvonko Ravber-
ZD Ljubljana, Helena Židanek  - svetovalka III SLS, MU, MOL, Ida Meglič- koordinatorka IV SLS, MU, 
MOL. 
 
Predsedujoči je predlagal  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.)  Problematika Zdravstvenega doma Rudnik 
2.)  Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje in zapisnika 2. izredne seje  
      in 1. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik, MOL 
3.)  Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
4.)  Oblikovanje pripomb na Osnutek Odloka o proračunu MOL za leto 2008  
      in Osnutek Odloka o proračunu MOL za leto 2009 
5.)  Seznanitev z Odlokom o financiranju četrtnih skupnosti MOL   
      in priprava  finančnih načrtov za leto 2008 in 2009  
6.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 

Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje predlagani dnevni red. 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
PROBLEMATIKA ZDRAVSTVENEGA DOMA RUDNIK 

 
Uvodoma je predsedujoči predstavil problematiko ginekološke ambulante ZD Rudnik. 
Ga. Klančar je obrazložila delovanje sistema podeljevanja koncesij oz. programov ginekologije na 
območju Ljubljane.  
G. Rauber je pojasnil problem pomanjkanja ginekoloških programov v Ljubljani. Poudaril je tudi 
pomembnost racionalizacije opreme. Menil je, da se prostor ginekološke ambulante potrebuje za 
druge namene, v kolikor bi se ginekološka ambulanta obdržala, pa je potrebno prostore adaptirati. 
Ga. Grgič-Koritnik je izpostavila problem slabe opreme za ginekološko ambulanto; potrebno bi bilo 
nabaviti nov ultrazvok ter novo ginekološko mizo. Poleg tega je omenila še, da bi prostor sedanje 
ginekološke ambulante lahko namenili za program splošne medicine, potrebuje se tudi trombotična 
ambulanta ter prostor za fizioterapijo.  Poudarila je, da so prostori v ZD Rudnik neracionalno 
razporejeni in bi bili potrebni adaptacije. Prisotne je seznanila tudi z namenom Lekarne Ljubljana, da 
za svoje potrebe zgradi prizidek k stavbi.  
Ga. Klančar je potrdila namero Lekarne Ljubljana ter povedala, da so za prostor lekarne predlagane tri 
variante, od katerih dve varianti ne predvidevata lekarne na prostoru  parkirišča. 
 
G. Okorn je vprašal, zakaj so pacientke iz ZD Rudnik pošiljali v ZD Bežigrad in ne ZD Vič. 
G. Rauber je pojasnil, da  zaradi manjše kvote pacientk, ki jih ima dr. Žigon v ZD Bežigrad. Hkrati je 
povedal še, da imajo pacientke prosto izbiro zdravnika, ki ga ponavadi ne izbirajo zaradi  lokacije, kjer 
deluje.  
Ga. Brcar je povedala, da je pomemben celosten vidik obravnave pacienta na enem mestu v  čim 
krajšem času. Pri tem več ginekologov na enem mestu zagotavlja tudi medsebojno nadomeščanje. 
G. Učakar je menil, da bližina storitev oz. zdravstvenega doma vendarle poveča število pacientov.  
Ga. Troppan je poudarila, da je nujno da ginekološka ambulanta v ZD Rudnik ostane, saj  je na 
območju ČS Rudnik veliko novogradenj kamor se selijo družine, tu so tudi socialna stanovanja z 
mladimi družinami, itd.  
G. Virant je vprašal, kakšno je stališče ZD Ljubljana do ginekološke ambulante oz. ali se je ZD 
Ljubljana že odpovedal ginekološki ambulanti v ZD Rudnik.   
G. Rauber je pojasnil, da je bila to odločitev strokovne komisije. 
G. Möderndorfer je menil, da je ZD Ljubljana v tem pogledu zaspal ter da v 10-ih letih ni naredil nič. 
Ker je ZD Ljubljana del Mestne občine Ljubljana, se vendarle pričakuje večje sodelovanje s četrtnimi 
skupnostmi  in da je skrajni čas, da se preneha delovati po sistemu petih občin (Center, Moste-Polje, 
Vič-Rudnik, Bežigrad, Šiška) iz preteklosti. Poudaril je tudi problem 6,5 ginekoloških programov v KC 
Ljubljana. Ureditev tega problema bi moral ZD Ljubljana izpostaviti že zdavnaj.  
Ga. Grgič-Koritnik je ponovno izpostavila težave z neracionalno izkoriščenim prostorom  ZD Rudnik 
ter menila, da je stavba premajhna za vse želje oz. programe, ki naj bi jih imeli v ZD Rudnik. 
G. Okorn je poudaril, da ČS Rudnik želi le star program nazaj in ne nekih novih programov ter da je 
ginekološka ambulanta v ZD Rudnik delovala cca 18 let,  problem zaprtja pa so  izpostavili krajani oz. 
krajanke.  
 
Ob koncu razprave je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/5:  
Svet ČS Rudnik vztraja na tem, da ginekološka ambulanta v Zdravstvenem domu Rudnik 
ostane. 
 
Stališče se posreduje Oddelku za zdravje in socialno varstvo, MU, MOL.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8   PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/5 je bil sprejet. 
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ter PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/5: 
Svet ČS Rudnik pričakuje, da ga pristojna služba MOL aktivno vključi v sodelovanje pri 
oblikovanju skupne vizije razvoja enote ZD Rudnik.   
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8   PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/5 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  4. REDNE SEJE IN ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE 
IN 1. KORESPONDENČNE SEJE SVETA ČS RUDNIK, MOL 

 
Člani sveta so gradiva prejeli s sklicem seje. Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 4. redne seje. 
Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/5: 
Zapisnik 4. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/5 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 2. izredne seje. Člani sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/5: 
Zapisnik 2. izredne seje Sveta ČS Rudnik   se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št.  4/5 je bil sprejet. 
 
ter  PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/5 : 
Ustanovi se začasna Komisija za sodelovanje z društvi in zavodi, v sestavi: 
- Marjan Jernej Virant (predsednik) 
- Klemen Pirc 
- Katarina Juvanc Šinkovec 
 
Komisija ima naslednje naloge: 
- pregled vprašalnikov društev in zavodov 
- oblikovanje predlogov za finančno sodelovanje ČS Rudnik  z društvi in zavodi  
- oblikovanje predlogov za druga sodelovanja ČS Rudnik z društvi in zavodi 
 
Sklep št.  5/5 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 1. korespondenčne seje. Člani sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev.  
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/5: 
Zapisnik 1. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik   se sprejme.  
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Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/5 je bil sprejet. 
 
 

AD 3 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
Člani sveta so poročilo o aktivnostih ČS Rudnik v obdobju od zadnje redne seje prejeli pred pričetkom 
seje. Predsedujoči  ali  ostali zadolženi za posamezne aktivnosti so podali pojasnila k posamezni 
točki. 
 
Po razpravi ob posameznih točkah poročila je dal predsedujoči na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.:7/5: 
Pristojna služba oz. oddelek Mestne občine Ljubljana  zadolžen za pripravo aktov ustanovitve 
Krajinskega parka Ljubljansko barje naj pripravi bolj definiran terminski plan ustanavljanja 
Krajinskega parka Ljubljansko barje. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/5 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT:8/5: 
Svet ČS Rudnik podpira ureditev Dolinškove ulice v skladu z izdanim gradbenim dovoljenjem. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/5 je bil sprejet . 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/5: 
Svet ČS Rudnik pooblašča  Odbor za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in varstvo 
okolja, da oblikuje pripombe na razgrnjeni strateški prostorski načrt Mestne občine Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/5 je bil sprejet. 
 
 

AD 4 
OBLIKOVANJE PRIPOMB NA OSNUTEK ODLOKA O PRORAČUNU MOL ZA LETO 2008 

IN OSNUTEK ODLOKA O PRORAČUNU MOL ZA LETO 2009 
 
Člani sveta so z gradivom za sejo prejeli izvlečka obeh odlokov za območje ČS Rudnik. 
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Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/5: 
 
1. V  Odloku o proračunu MOL za leto 2008 naj se planirajo sredstva za: 
-  izdelavo projektne dokumentacije za ureditev Ulice Bena Zupančiča 
 
2. V Odloku o proračunu MOL za leto 2009 naj se planirajo sredstva za: 
- izvedbo projekta ureditve Ulice Bena Zupančiča 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/5 je bil sprejet.  
 
 

AD 5 
SEZNANITEV Z ODLOKOM O FINANCIRANJU ČETRTNIH SKUPNOSTI  V MOL 

IN PRIPRAVA  FINANČNIH NAČRTOV ZA LETO 2008 IN 2009 
 

Člani sveta so s sklicem seje prejeli odlok o financiranju četrtnih skupnosti v MOL, pred samo sejo pa 
še tabelo finančnih sredstev za leto 2008, seznam malih del ter cenik nekaterih malih del. 
Predsedujoči je pozval vse prisotne, da čim prej oddajo svoje predloge za plan malih del. 
Po razpravi je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/5: 
Odbor za finance oblikuje predloga finančnih načrtov za leti 2008 in 2009  s planom malih del. 
Predloga finančnih načrtov  se potrdi na izredni ali korespondenčni seji. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 11/5 je bil sprejet.  
 
 
   

AD 6 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
 

Ker pod to točko dnevnega reda ni bilo gradiva je predsedujoči sejo zaključil ob 20.03. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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